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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Met deze brief informeren wij u over de voortgang in het planproces voor de ombouw N279 tussen Veghel 
(gemeente Meierijstad) en de A67 (gemeente Asten). Eind 2021 werd het Provinciale Inpassingsplan (PIP) 
voor de ombouw van de weg door de Raad van State vernietigd. Vervolgens werd besloten een nieuw 
proces op te starten, waarbij gewerkt wordt volgens het principe van de Brede Belangen Benadering (BBB).  
 
De bestuurlijke Stuurgroep N279 heeft medio dit jaar opdracht gegeven om een plan van aanpak op te 
stellen voor het nieuwe planproces. Voor het eind van dit jaar wordt het plan vastgesteld door Gedeputeerde 
Staten. Begin volgend jaar vangen de feitelijke ontwerpwerkzaamheden aan. Ter informatie voegen wij de 
begeleidende notitie van de gezamenlijke partijen als bijlage bij deze informatiebrief toe. Tevens is het plan 
in te zien op: https://www.brabant.nl/aanpakN279.  
 
Het college hecht aan een voortvarend planproces voor de N279-ombouw. Toch realiseert ons college zich 
dat het de nodige tijd vergt om tot daadwerkelijke uitvoering van de ombouwwerkzaamheden te kunnen 
overgaan. Om deze reden is ervoor gekozen om naast een brede belangenbenadering voor het algemene 
planproces in te zetten op het realiseren van korte termijn maatregelen. Voor Helmond betreffen deze 
maatregelen onder andere de vervanging van de verkeersgevaarlijke ‘koude’ kruising Vlierdense Bosdijk 
(Brouwhuis) door een ongelijkvloerse kruising en aan de realisatie van de snelfietsroute tussen Helmond en 
Gemert. Voor dit laatste hebben de colleges van Gemert-Bakel, Laarbeek en Helmond eerder dit jaar 
gekozen voor een voorkeurstracé dat deels parallel aan de N279 loopt. Om het fietsverkeer tussen Gemert-
Bakel en Helmond te bevorderen is snelheid nodig om deze route te realiseren. Het college wil de realisatie 
van dit tracé apart van het N279 traject laten verlopen. 
 
In januari 2023 wordt – onder meer in samenspraak met de Klankbordgroep N279 – bekeken of naast 
bovengenoemde twee ‘quick wins’ er nog meer projectonderdelen zijn die ten opzichte van het totale N279-
project naar voren getrokken zouden kunnen worden.  
 
Over de verdere voortgang van het planproces rondom de N279 en de inzet vanuit Helmond daarin, 
informeren wij u in het nieuwe jaar. 
 
Hoogachtend,  
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
mevr. P.J.M.G. Blanksma-van den Heuvel H.J. de Ruiter 
burgemeester secretaris 
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